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Vastgestelde openbare besluitenlijst 12 april 2023
Regionale adviescommissie 

Besluitenlijst van de vergadering van 12 april 2023, 19.30 –  21.30 uur Grote zaal. Gebouw 88, Burg. Brokxlaan 12, Tilburg 

Raadsleden 

Aanwezig Overige aanwezigen Afwezig 

Baarle-Nassau Gerda van den Broek-Brouwers 

Dongen Cees Zwaal (voorzitter) 

Dongen Marieke Schouten 

Goirle Isabelle Visser 

Heusden René Broos 

Hilvarenbeek Cathy Noordergraaf 

Oisterwijk Femke Pijnenburg 

Tilburg Anneke Dunning 

Alphen Chaam Astrid Lanslot 

Gilze en Rijen Wim Broeders 

Hilvarenbeek Werner Hermans 

Loon op Zand Peter Flohr 

Oisterwijk Jan van Ginneken 

Waalwijk  Ilona Klerks 

Sander Jennissen (raadsadviseur Gilze en Rijen), 

Fransje Backerra (griffier Heusden) 

Frank van Mil, Bernadette Elbers, Annemarie van Wijk 

(Regiobureau Hart van Brabant) 

Pleun van Riemsdijk (secretaris bestuurscommissie 

jeugd) (bij agendapunt 4) 

Heusden Hannie van den Dungen 

Loon op Zand Marten Krikken 

Waalwijk  Benan Koptagel-Demirbas 

Tilburg Ineke Couwenberg 

Alphen Chaam Niels Huismans 

Baarle-Nassau Carla Dirven 

Gilze en Rijen Daniel van Dongen 

René de Bonte (raadsadviseur Tilburg) 
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Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit 

B0412-01 Opening Annemarie van Wijk, nieuwe medewerker regionale samenwerking bij het regiobureau, stelt 
zich voor. Zij zal in de toekomst bij de RAC aansluiten.  

B0412-02 Actie- en besluitenlijst 11 
januari 2023 

De actie-en besluitenlijst van regionale adviescommissie van 11 januari 2023 wordt 
ongewijzigd vastgesteld.  
 
N.a.v. actie 0111-01 wordt gemeld dat voor de gemeenten Oisterwijk/Hilvarenbeek /Goirle op 
9 mei een toelichting wordt gegeven. Voor de ABG-gemeenten staat een toelichting op 24 
mei gepland. Bij de overige gemeenten is dat nog niet helder. De commissie adviseert de 
leden om in de eigen raad te peilen of aan een toelichting behoefte is en de wethouder zo 
nodig te verzoeken een toelichting door Joost Rompa te laten geven. Het is immer van belang 
dat alle raadsleden dezelfde informatie hebben op het moment dat besluitvorming in de 
toekomst aan de orde komt.   
N.a.v. actie 1214-01 licht de voorzitter toe dat de inhoudelijke zienswijzen door de poho’s 
worden meegenomen bij de uitvoering van de kernagenda en dat die in tussentijdse 
monitoring terug te zien zijn.  
N.a.v. actie 0914-05 licht Frank toe dat het intern proces dat moet leiden tot publicatie op de 
website van agenda’s en vastgestelde besluitenlijsten (van ab, poho’s, rac, bcj) niet adequaat 
was ingericht. Inmiddels is de afspraak dat vanaf heden agenda’s worden gepubliceerd op het 
moment van verzending en vastgestelde besluitenlijsten binnen twee weken na vaststelling 
worden gepubliceerd (actie regiobureau). Het verzoek of er een signaalfunctie kan worden 
ingesteld op het moment dat een agenda/besluitenlijst wordt gepubliceerd neemt Frank mee.  
Op de vraag van Marieke of agendapunt 3 (doorkijk naar wat de komende verwacht kan 
worden) een vast agendapunt op de agenda van de RAC kan zijn, komt Frank terug.  

B0412-03 Doorkijk sociaal domein 
komende maanden  

Dit agendapunt wordt doorgeschoven naar een volgende vergadering i.v.m. afwezigheid van 
de programmanager sociaal domein. 
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B0412-04 Opzet radenavonden tot aan 
het zomerreces 2023  

De commissie adviseert in zijn algemeenheid voor de organisatie van een radenavond 
- vooraf feitelijke informatie toe te sturen, waaronder ook de rol van de raden bij dit

vraagstuk;
- als begintijd 19.30 uur en als eindtijd 21.30 uur aan te houden, met aansluitend een

informeel samenzijn;
- ruimte te geven aan vragen en meningsvorming door raadsleden, waarbij duidelijk (ook

door de moderator van de avond) wordt aangegeven dat meningsvorming niet politiek of
besluitvormend bedoeld is. Het doel van de avond is dat raadsleden informatie krijgen
aangereikt om in de eigen raad de goede vragen te kunnen stellen;

- de begeleiders van de workshops goed te briefen (ruimte voor onderling gesprek, niet de
beschikbare tijd opsouperen met ppt-presentatie);

- onderdeel actualiteiten kort te houden zodat de focus op het hoofdonderwerp van de
avond ligt;

4.1 Concept opzet radenavond 24 mei opvang tot en met integratie  
Frank licht toe dat, na verzending van de stukken aan de RAC, nog met de bestuurders is 
gesproken. Zij hebben het verzoek om het onderwerp “opvang tot en met integratie” te 
noemen en de hele avond plenair te organiseren zodat iedereen alle informatie en 
vragen/antwoorden hoort.  

De commissie adviseert 
- om ervaringen van het eerste jaar met de nieuwe wet inburgering ook mee te nemen

(wat heeft het opgeleverd en wat moet evt. anders gedaan worden);
- ruimte te geven voor interactie (moderator Richard Engelfriet);
- wel verdiepende deelsessies te houden met keuze uit drie sessies omdat raadsleden het

gevoel hebben weinig invloed op dit thema te hebben;
- goede briefing van gespreksleiders zodat gesprekken niet politiek worden;
- een deelsessie over ‘communicatie naar inwoners’ te organiseren in het kader van

draagvlak bij inwoners óf dit onderwerp bij elke deelsessie mee te nemen;
- maximaal drie onderwerpen in deelsessies te behandelen in maximaal twee ronden;
- te onderzoeken of de avond kan worden opgenomen i.v.m. overlap van een bijeenkomst

van de VBG.
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4.2. Concept-opzet radenavond 7 juni over jeugd i.a.v. Pleun van Riemsdijk 

Frank van Mil licht toe hoe de planning van de radenavonden voor 2023 tot stand is gekomen 
waarbij een omissie is ontstaan voor twee radenavonden voor jeugd. Daarom nu het voorstel 
een extra radenavond in te plannen voor jeugd op 7 juni.  
De voorzitter vult aan dat hij de urgentie van deze avond heeft getoetst. Ook hebben de 
voorzitter van de BCJ met DB en AB samen geconstateerd dat het onwenselijk is om het 
onderwerp jeugd te combineren met een ander onderwerp op een radenavond.  
Pleun licht de concept-opzet toe: de hervormingsagenda en het toekomstscenario 
jeugdbescherming gaan voor inwoners en gemeenten gevolgen hebben. Gemeenten kunnen 
daarin keuzes maken in de toekomst. Ook het integraal zorgakkoord is een belangrijke 
ontwikkeling.  

De commissie adviseert 
- positief over een extra radenavond op 7 juni over jeugd;
- de onderwerpen hervormingsagenda en toekomstscenario uit te diepen in twee

rondes workshops en het uitvoeringsprogramma mee te nemen in het plenair deel.
Jongerenparticipatie niet opnemen in het programma;

- te onderzoeken of het plenair deel en de eerste workshop kunnen worden
opgenomen;

- geen extra radenavond organiseren in september voor toelichting op de cijfers jeugd
maar dat mee te nemen in de actualiteiten op de radenavond van 24 mei en zo nodig
op 27 september.

4.3. Concept opzet radenavond 28 juni Wonen en verdichting in dorpen 
N.a.v. een vraag van Werner licht Frank toe dat de bedoeling is dat de spreker de
dorpenstrategie in het licht van de SRBT ontwikkelingen plaatst. De SRBT ontwikkelingen sec
hebben als centraal gestaan bij het gehouden webinar en kunnen centraal staan bij het rondje
SRBT bij gemeenten.
De commissie adviseert
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- te onderzoeken of op deze avond parallel een sessie over het proces inkoop sociaal 
domein kan worden georganiseerd;  

B0412-05  Suggesties Radenavonden in 
najaar 2023  

De commissie adviseert positief over de gedane suggesties: op 27 september de 
Woonzorgvisie en op 22 november Sociaal domein breed (wo inkoop)  

B0412-06  Evaluatie radenavonden De commissie adviseert de vragenlijst aan te vullen met de volgende vragen 
- hebt u de toegezegde presentatie op de website kunnen vinden?  
- is uw kennis over het onderwerp toegenomen? 
- heeft de bedoeling van de avond voldaan aan uw verwachtingen (bedoeling avond 

beschrijven)? 
- de formulering van vraag 7 te vereenvoudigen? 
- nog eens te kijken naar vraag 9: wat willen we daarmee bereiken? 
 
N.a.v. het gesprek verzoekt de voorzitter om de volgende vergadering van de RAC Nikkie 
Vissers uit te nodigen de stand van de nieuwe website toe te lichten.  

B0412-07 Ingekomen en uitgaande 
stukken  

N.a.v. het verslag van het ab licht Frank toe dat in Midden- en West Brabant onderzocht 
wordt of het mogelijk/wenselijk is te komen tot uniformering van afspraken in de GR’-en 
waaraan gemeenten deelnemen. Daarover zal de komende maanden duidelijkheid ontstaan.  

B0412-08 Rondvraag Op de vraag van Frank of de leden het een goed idee vinden om in de volgende nieuwsbrief 
een interview met de voorzitter van de RAC te publiceren over de RAC en de ervaringen tot 
nut toe, wordt positief gereageerd.  
 
De RAC-leden uit Baarle-Nassau zullen op 17 mei niet aanwezig zijn i.v.m. een bijeenkomst in 
hun eigen raad.  

 


